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Írásbeli választ iEénylő kérdés

Lezsák Sándor,
az Országgyű lés elnökének feladatait ellátó alelnökének

HELYBEN,

Tisztelt Alelnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 46/1994 . (IX 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánunk benyújtani Dr. Matolcsy
György nemzetgazdasági miniszter úrhoz :

„Tervezi-e a kormány az érintett károsultak teljes anyagi kártalanítását? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az a tapasztalatunk – állampolgári levelek alapján -, hogy több pénzintézet is tisztességtele n
nyereségre tesz szert a deviza elszámlálási kölcsönök esetén árfolyamrés, illetve konverzió s
költség alkalmazásával . 2012. április 26.-án jogerős ítélet született arról, hogy az OTP
tisztességtelenül számít fel a deviza elszámolású kölcsönök esetén árfolyamkülönbséget .

Levélben fordultak hozzánk, mert elengedhetetlennek tartják, hogy a PSZÁF-nél azonna l
induljon összehangolt eljárás valamennyi érintett pénzintézetnél . Szükségesnek tartjuk, hogy
a PSZAF kötelezze az összes érintett pénzintézetet, hogy a szerződéseket számolják át MNB
középárfolyammal, töröljék el a felszámolt konverziós költségeket, a túlfizetéseket késedelmi
kamatos kamattal utalják át az adósok folyószámlájára .

A THM a deviza elszámolású kölcsönök esetén nem nyújt valóságos információt, nem tesz i
lehetővé a különböző banki termékek összehasonlíthatóságát. Jelenleg több pénzintézet
egyáltalán nem tünteti fel a hirdetményében a kamat mellett az aktuális THM értékét a deviza
elszámolású kölcsönöknél

Jelen körülmények között az árverések és kilakoltatások folytatása fenntarthatatlan .
Szükségesnek érezzük a legszorosabb együttm űködést az érintett károsultak, a hatóságok és a
kormány között. Több millió magyar állampolgár érintett . Érthetetlen, hogy a kormány miért
csak a Bankszövetséggel tárgyal . Korábban kezdeményeztük az Országgyűlésnél, a
lakáshitelesek megmentése érdekében felállított operatív eseti bizottság létrehozását . Sajnos
az Országgyűlés érdemi válasz nélkül szavazta le .
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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Éppen ezért kérdezzük Miniszter urat :

• Tervezi-e a kormány, hogy azonnali intézkedést rendeljen el az érintett károsulta k
teljes anyagi kártalanítását illet ően?

• Milyen módon kívánja kezelni a további visszaélések megsz űntetését?
• Tervez-e a szorosabb együttműködést az érintettet érdekvédelmi szervezetekkel?
• Tervezi-e annak megvizsgálását, hogy miként lehet a THM mutatót alkalmassá tenn i

arra, hogy ellássa a feladatát?

Budapest, 2012 . május . .3
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